
國立清華大學工程與系統科學系博士候選人申請表(2014.01.14更新) 

學   號   Email   

姓   名   手機    

請申請人檢附下列資料、打勾並填表： 

一、 是否為逕行修讀博士學位之研究生?   □是，  □否 

二、 修畢本系規定應修科目及畢業學分數（附歷年成績單正本）: 已獲學分數:                 

□已修畢主、次專長所有科目    □已修完書報討論 

□符合專題演講修課規定        □符合其他相關修課規定 

三、通過本系博士學位資格考試（通過日期：       年          月） (附本系通知書影本) 

      所通過之科目及成績 :  

                           1.                               
                           2.                              
                           3.                              
四、通過外國語文能力認定（通過日期：           年         月）(附通過證明影本) 

         (   )通過全民英檢中高級初試檢定(含)以上 

      (  )TOEFL 測驗 75 分(含)以上(IBT, Internet Based Total) 

      (  )TOEIC 測驗 700 分(含)以上 

      (  )其他英語能力鑑定考試之相當標準[請自行檢附標準轉換資料] 

 

申請人：                        (簽名) 日期：               

指導教授：                      (簽名) 日期：                

審查結果： 

   □ 通過  (取得博士候選人日期：     年       月) 

   □ 不通過 ，理由：                                              

 

課程委員會召集人：                         (簽名) 

系主任： 

 



國立清華大學工程與系統科學系博士候選人申請表 

Ph.D. Candidate Application Form 

Department of Engineering and System Science, National Tsing Hua University 
(modified: 2014.01.14) 

Student No.  Email  

Name  Cell phone 

Documents applied for evaluation: 

1. Are you a student advancing from master to doctoral degree?   □Yes   □No 

2. Fulfilled all courses and credits requirement for the Ph.D. graduate study (with an official 

transcript): credits:                    

□ taken all coursed listed in first and second majors  □ taken all Seminar courses 

□ fulfilled the requirement for Colloquium □ fulfilled other course taking requirements 

3. Passed the Ph.D. Qualification Exam（date of passing：  Y/  M）(with a photocopy of the 

department notification) 

Subjects passed and the grades :  

                           1.                                                    

                           2.                                       

4. Meet the English proficiency requirement (date of passing: YYYY / MM ) (with a 

photocopy of the certificate) 

         (   ) GEPT: passing the first stage of High-intermediate level 

      (  ) TOEFL: IBT-75 

      (  ) TOEIC: 700  

      (  ) Other equivalent English proficiency test. Please provide a creditable comparison chart 

for the equivalency 

 

Applicant Signature：                         Date：               

Advisor Signature：                       Date：                

Evaluation Result： 

   □ Pass (date of obtaining the Ph.D. candidacy status:      Y    M) 

   □ Fail, reason：                                              

 

Coordinator of Academic Committee:                         (signature) 

Chairperson： 

 

 


